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Aan   Presidium 
Van  Griffie 
Onderwerp Inventarisatie fracties n.a.v. Griffieplan  
Datum  02-04-2025  

 

Inleiding 
Naar aanleiding van de bespreking van het Griffieplan 2024 in het presidium is aan de griffie verzocht 
bij de fracties langs te gaan om eventuele wensen op te halen. Onderlegger voor het gesprek was het 
overzicht aan activiteiten zoals aangegeven in het Griffieplan. De fracties zijn bezocht op 13 januari en 
27 januari 2025. Met de fractie van Sterk Woerden is er telefonisch contact geweest. 
 
Instemmen 
Met dit memo wordt de lijst van activiteiten in het griffieplan aangevuld met wensen van de fracties. 
Het presidium wordt gevraagd in te stemmen met deze aanvulling en hiermee het concept-griffieplan 
2024 vast te stellen.  
 
Inventarisatie 
De inventarisatie leverde veel verschillende suggesties op. Echter de fracties noemen zelden hetzelfde 
onderwerp. De suggesties zijn meestal aanvullingen op de onderwerpen die in het griffieplan staan 
aangegeven. 
 
- Door meerdere fracties is aangegeven dat men geen meerwaarde zag in een bijeenkomst over 

integriteit. Een fractie deed de suggestie de onderwerpen integriteit en weerbaar bestuur samen 
te voegen.  

 
- Wat betreft de ondersteuning van de raad door de griffie werd door een fractie aangegeven dat 

de griffie mogelijk adviseert over verbeteringen van raadsvoorstellen. Dit met de bedoeling de 
besluitvorming van de raad te verbeteren. 

 
- Een onderwerp dat door enkele fracties is genoemd betreft de communicatie van de raad richting 

samenleving.   
 
- Ten aanzien van het vergadermodel is door een enkele fractie aangegeven dat men het huidige 

model niet goed vindt. Andere fracties geven juist aan tevreden te zijn met het huidige model en 
wil juist geen wijzigingen van het huidige model. 

 
- Wat betreft de update van verordeningen geeft een fractie aan dat de griffie duidelijk de lead 

moet nemen. 
 
- Een fractie doet de suggestie een enquête te houden over facilitaire zaken, catering, jaaropgaaf en 

aankleding raadzaal. 
 
- Door enkele fracties is aangegeven dat de sfeer in de raad slechter is geworden. Er is gevraagd 

naar de uitkomst van de bijeenkomst van de fractievoorzitters. Op welke wijze wordt het goede 
gesprek gecreëerd.  

 
- Er zijn verschillende opmerkingen gemaakt over communicatie vanuit de raad. Een fractie gaf aan 

communicatie vanuit de raad richting samenleving te willen, mogelijk via een nieuwsbrief. 
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- Wat betreft de aanbesteding van het RIS en de aanbesteding van audio en beeld in de raadzaal is 
door enkele fracties aangegeven dat een werkgroep van de raad hierbij betrokken moet worden. 

 
- Een fractie gaf aan behoefte te hebben aan duidelijke cijfermatige informatie over de gemeente. 
 
- Enkele fracties noemden de mogelijkheid stage te lopen in de organisatie. De zogenaamde 

zomerstage. 
 

 
Conclusie 
 
De gesprekken met de fracties hebben vele verschillende suggesties opgeleverd. Deze suggesties zijn 
grotendeels een aanvulling op de activiteiten die in het Griffieplan staan genoemd. Enkele zijn apart 
genoemde onderwerpen. Uit deze reeks zullen de volgende suggesties door de griffie worden 
opgepakt. 
 
- De griffie zal nagaan of een themasessie over de onderwerpen integriteit en weerbaar bestuur 

gecombineerd kunnen worden. Hierover zal ook met de burgemeester overlegd worden. 
- Wat betreft de communicatie van de raad. Dit zal worden opgenomen met de 

raadscommunicatieadviseur. Het presidium zal hierover geïnformeerd worden. 
- Binnenkort zal het rekenkameronderzoek naar de kwaliteit van raadsvoorstellen afgerond zijn. De 

conclusie van dit onderzoek zal informatie geven over de kwaliteit van de raadsvoorstellen en 
suggesties geven om tot verbetering te komen. De griffie zal aan de slag gaan met de 
aanbevelingen die door de raad worden overgenomen.  

- Wat betreft de kengetallen over de gemeente. Deze zullen door de griffie worden 
geïnventariseerd en in de nieuwsbrief worden opgenomen.  

- De griffie zal de update van verordeningen oppakken. 
- De aanbesteding van het RIS en van audio en beeld in de raadzaal zullen beiden in overleg met 

een werkgroep uit de raad opgepakt worden. 
- De griffie zal nagaan wat de mogelijkheden zijn voor zomerstages in de organisatie en de raad 

hierover informeren. 


